
Ongevraagd advies stadsdeelcommissie
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Opgesteld door (lid commissie): Reina van Zwoll (De Groenen Basis Piraten)
Gericht aan: Dagelijks Bestuur en College van B&W
Datum commissievergadering: 24 september 2024
Datum dagelijks bestuur: …

Over ongevraagde adviezen: de toelichting op de verordening (art. 19) stelt  dat de stadsdeelcommissie het DB ongevraagd kan 
adviseren. Deze adviezen kunnen ook de bevoegdheden van B&W en raad betreffen (toelichting art. 29), de twee organen aan wie de 
commissie niet direct adviseert. Als het ongevraagd advies de taken en verantwoordelijkheden betreft die B&W niet aan het DB heeft 
gemandateerd, geleidt het DB het ongevraagd advies via de betreffende wethouder door aan het college van B&W.

Ongevraagd advies inzake subsidie voor pont Nieuwe Meer

Het pontje dat de prachtige oversteek vanaf De Oeverlanden naar het Amsterdamse Bos en vice versa maakt 
is al decennia lang van meer dan grote betekenis voor bezoekers aan natuurgebied De Oeverlanden en het 
Amsterdamse Bos.

Het is een BEGRIP!

Zodra het mooi weer is, zitten mensen al gezellig met elkaar kletsend en turend over het meer, op de 
ellenlange bank die de naam “Wachten op het  pontje” heeft gekregen………te wachten op het pontje.

Ze komen hier op zaterdag en zondag, de 2 dagen waarop ze uitjes plannen. Het is een gemêleerd gezelschap. 
Oud, jong, arm, rijk, allochtoon, autochtoon, ze zitten er altijd.

Deze pont is een uniek uitje waar iedereen blij van wordt. Het is betaalbaar voor iedereen en het is van groot 
belang dat dit zo blijft.

Vanuit de gemeente wil men de Oeverlanden aantrekkelijk maken als recreatiegebied van vooral Nieuw-West, 
je kan wel zeggen dat het Nieuwe Meer in de zomer het Zandvoort van Nieuw-West is. 

Laten we waarde geven aan wat echt waardevol is en gewoon simpel geluk niet veronachtzaam weggooien. 

Dit pontje geeft  naast de belangrijke taak, door water afgescheiden gebieden te verbinden ook op persoonlijk 
vlak verbinding. Oud, jong, autochtoon, allochtoon, arm, rijk …  er heerst saamhorigheid op het pontje. 
Iedereen praat met elkaar, tijdens het wachten op en op het pontje. Het is een unieke waardevolle belevenis.

Naast verbinding bevordert het ook het recreëren en bewegen in de natuur, allemaal onderwerpen waar de 
coalitie voor pleit. 

Pak het pontje, deze unieke beleving van een dagje op het water, in de natuur niet af, het zal een groot verlies 
zijn, laten wij hier niet veronachtzaam in zijn, denk hierin vooral ook aan mensen met de kleine beurs, gun 
bovenal IEDEREEN een mooie zomerdag.

Hartverscheurend voor velen, wanneer dit pontje na echt decennia zou verdwijnen.

Dit zou een keiharde klap in het gezicht van veel bezoekers zijn en het vertrouwen in de politiek ondermijnen. 

Nogmaals....zo ook is het pontje een belangrijke schakel qua infrastructuur. 

Dat moge overduidelijk zijn. De pontbaas van het  andere pontje (“Ome Piet”), op de Ringvaart, vreest voor zijn 
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klandizie, de doorstroom valt weg. Dit kan toch niet?

Het gaat om een bedrag van 50.000 euro per jaar. Dit lijkt mij voor de waarde die het pontje 
vertegenwoordigd, geen onoverkomelijk bedrag. Het is een serieuze topattractie! 

Laat het niet zo zijn dat het huidige pontje verdwijnt en dat wij volgende zomer een commercieel, flitsend 
bedrijf op deze plek zien, die deze dienst heeft overgenomen, waardoor de prijzen ongetwijfeld zullen stijgen 
en zodoende de bewoner met de smallere portemonnee weer eens de klos is.

Geef waarde aan wat waarde heeft. Gooi niet weg wat mooi en uniek is.

Koester het pontje, zoals velen al jarenlang doen.

Bijgaande nog 9 reacties van mensen die het verlies van pontje ernstig zouden betreuren.

Besluit :

Hierbij adviseert de stadsdeelcommissie Nieuw-West de gemeente Amsterdam geld te zoeken om de 
pont in 2025 en volgende jaren in de zomermaanden op zaterdag en zondag te laten varen.

Het lid van de commissie   Reina van Zwoll  (De Groenen Basis Piraten)

Reactie dagelijks bestuur:
Reactie van het dagelijks bestuur  op het ongevraagd advies van de stadsdeelcommissie
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